
Grundejerforeningen Thorshøjparken
Bestyrelsesmøde d. 19/5-2016

Tilstede: Bente, Britta, Børge, Knud og Jens

1. Økonomi ved Bente
Alle har betalt kontingent. Regninger er betalt og der er overført kr. 120.000,- 
til vedligeholdskontoen.

2. Petanque-banen, stien og rosenbede.
Rosenbede er klippet ned nu, det har taget lidt tid, inden det blev gjort.
Petanque-banen bliver nu brugt til meget andet end den er lavet til bla. luftning af hunde, 
som giver mange efterladenskaber. Vi indkøber skilte, som opsættes ved banen med 
opfordring til ikke, at lade hunde besørge på banen.
Gartneren bestilles til at rense ukrudt væk.
Stien skal rettes og evt. drænes, der indhentes pris.

3. Legeplads
Legeplads er vedligehold og malet. 

4. Tilbud fra Colas
Der er kommet tilbud på ny belægning på privatvejene; men vi venter med evt. asfaltering 
til der er gravet fjernvarmerør ned (2018). Der kommer info på næste genneralforsamling.

5. Fjernvarme
Knud tager kontakt med Egebjerg Grundejerforeningen for at lave aftale om at udforme
information om, hvordan man forholder sig i forhold til instalation af fjernvarme eller 
overgang til alternativ energiformer.

6. Nabohjælp
Der igangsættes bestilling af skilte. Der skal indkøbes 6 skilte med stander, og det afgøres, 
hvor de skal graves ned.
Der søges om opsætningtilladelse som det første og efterfølgende gravetilladelse. Gartneren 
bestilles til opsætning.

7. Eventuelt
Børge fortæller lidt om Horsens Jern og Metal ApS. Der er tildelt flerer bøder, og der sker 
intet i forhold til støjdæmpning.

Godkendt af de tilstedeværende

Jens L. Kondrup

 


